
Ik vraag me eigenlijk af wáárom er méér gelijkstelling tussen gehuwden en 
geregistreerde partners geregeld wordt in plaats van totale gelijkstelling, dat lijkt me 
veel redelijker.

De wet maakt inderdaad de nodige procedures en/ of maatregelen een stuk 
makkelijker, zoals het in geval van adoptie gezamenlijk uitoefenen van het ouderlijk 
gezag door beide partners zonder hiervoor een aparte procedure te moeten volgen 
of het via een eenvoudig modelformulier kunnen aanwijzen van een voogd zonder 
hiervoor extra naar een notaris te moeten (natuurlijk ook belangrijk als de partners 
een zo laag inkomen hebben dat de gang naar de notaris hen te duur is).

Qua verduidelijking van de regelgeving geldt dat de nieuwe situatie, waarin alleen de 
laatste aanwijzing van een voogd geldig is, dit een hoop conflicten kan voorkomen 
en dus wenselijk is.


